

全新推出 eDDA 快捷存款服務 7X24 為您服務，最快 5 分鐘內到帳

尊敬的客戶：

本司全新 eDDA (電子直接付款授權服務) 現已推出。客戶可透過本司網上交易平台登記香港銀行帳戶進行綁定授權，申請生效後，隨時隨地提交存款指示直接從銀行帳戶扣款，並最快 5 分鐘內到帳，助您即時掌握每一個投資機遇。

eDDA 存款優勢

極速到帳：支援 7X24 全天候存款服務，並且最快 5 分鐘內到帳。

簡單便捷：只需於本司網上交易系統發起存款指示，無需額外提交存款憑證。

\$0 手續費：通過已登記港幣銀行帳戶存款至證券帳戶，無需任何手續費。

eDDA 登記流程

請登入網上交易平台 (<https://trade.gtjai.com/>)

- > 【客戶服務】> 【存款指示】> 【以 eDDA 直接付款授權轉帳】
- > 【登記 eDDA】
- > 選擇及填寫銀行賬戶資料，有關的資料會提交到銀行待審批。

提交存款指示

申請生效後，客戶可隨時隨地登入網上交易平台 (<https://trade.gtjai.com/>)

- > 【客戶服務】> 【存款指示】> 【以 eDDA 直接付款授權轉帳】
- > 從扣帳銀行帳戶點擊【存款】
- > 輸入存款金額，提交存款指示

更多詳情，請[按此](#)

如有任何疑問，歡迎隨時與閣下的客戶經理或客戶服務部聯絡(熱線：40080 95521/(852) 2509 7524)。

國泰君安證券(香港)有限公司

日期: 2021 年 05 月 10 日

Newly Launched eDDA Express Deposit Service 7x24 for You, Deposit within 5 minutes

Dear Clients,

Our company has launched eDDA (Electronic Direct Debit Authorization Service). Client can register Hong Kong bank account for applying a direct debit service via our online trading platform. After the application is validated, client can initiate a deposit instruction via our online trading platform for directly deducting funds from the registered bank account anytime and anywhere.

Advantages of eDDA

Express: Support 7X24 service for you, and Deposit within 5 minutes

Simple and Convenient: You only need to initiate a deposit instruction via our online trading platform, without submitting any additional deposit slips.

\$0 Handling Fee: Deposit funds to your Securities Account from a registered Hong Kong bank account, without any handling fee.

Registration of eDDA

Please login to the online trading platform

(https://trade.gtjai.com/oapp/page_en/common/login.html)

>"Customer Service" > "Fund Deposit" > "By Electronic Direct Debit Authorisation (eDDA)"

> "Register eDDA"

> Select and fill in your bank account information, and the relevant information will then be submitted to the bank for approval.

Initiate Deposit Instruction

After the application is validated, client can initiate a deposit instruction via online trading platform anytime and anywhere

(https://trade.gtjai.com/oapp/page_en/common/login.html)

> "Customer Service" > "Fund Deposit" > "By Electronic Direct Debit Authorisation (eDDA)"

> Click "Deposit" from the registered bank account

> Enter the deposit amount, and submit the instruction

Should you have any questions, please feel free to contact your Relationship Manager or our Customer Services Department (Hotline: 40080 95521/ (852) 2509 7524).